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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

PRECS: 

1. Al ple d’octubre, vam pregar al govern que reparés l'asfalt de la cruïlla entre el carrer Arxipreste Rigau 

i el carrer Doedes (cruïlla Mas Taxonera). Es va aprofitar material sobrant d’un altre carrer per fer-hi 

una reparació provisional, però al cap de dos mesos l’asfalt ja ha tornat a deteriorar-se. Per tant, tornem 

a demanar-ne la reparació. 

 

2. Pregaríem al govern que convoqués una reunió de tot el consistori amb el CatSalut per aclarir quines 

són les següents passes a dur a terme amb el futur CAP. 

 

3. Pregaríem al govern que estudiés alguna mesura per reduir la velocitat dels vehicles al pas de vianants 

situat davant del Bonpreu. 

 

4. Pregaríem al govern que instal·lés el semàfor que manca a l’avinguda Joan XXIII, atès que els 

conductors no s’aturen perquè només hi ha el semàfor de l’esquerra. 

 

5. Preguem al govern municipal que inici immediatament la tramitació urbanística corresponent per la 

desclassificació de tot el sector conegut com BAREU-TRONQUEDA i el classifiqui com a SÒL NO 

URBANITZABLE per poder protegir així una de les poques zones boscoses que queden al nostre 

terme municipal. Tenint en compte el que es triga a tramitar aquesta desclassificació urbanística, s'han 

d'iniciar l'expedient immediatament 
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PREGUNTES: 

 

1. La Sindicatura de Comptes ha emès un informe sobre els municipis que, a finals del 2023, no havien 

entregat l’auditoria dels comptes del 2022. Ens podria informar el govern per què l’Ajuntament d’Arenys 

figura en aquesta llista i què ha passat? 

 

2. Ens podria informar el regidor de Participació en quin punt es troba la nova fórmula del pressupost 

participatiu? 

 

3. Ens podria informar el govern en quin estat es troben els projectes del 3x3, el rocòdrom i l’skate park? 

 

4. Els veïns del carrer de la Perera ens han transmès que s’ha prohibit jugar a pilota a la placeta d’aquell 

carrer. Ens podria explicar el govern a què es deu aquesta decisió? 

 

5. Ens podria dir el govern què són les estructures metàl·liques que hi ha al parking del pavelló? 

 

6. Fa uns mesos es va presentar el projecte Nexes. Ens podria informar el regidor quina valoració en fa? 

 

7. Hem vist a les xarxes que l’alcalde s’ha reunit amb la Direcció General de Transports per parlar dels busos 

cap als hospitals de Mataró i Badalona però també s’ha mencionat el possible servei de bus fins a 

Barcelona. Ens agradaria saber què ha dit la DG sobre els busos fins a Barcelona i quina ha estat la posició 

del govern municipal. Hi ha manca d’interès? 

 

8. Arran de l’obertura d’un supermercat al Rial del Bareu, els veïns ens han traslladat que hi ha una gran 

afluència de trànsit i que es col·lapsa, sobretot el tram de l’antic escorxador, ja que, a la pràctica, és només 

d’un carril. S’ha plantejat el govern prendre alguna mesura per millorar la circulació? 

 

9. Ens podria informar el govern si té notícies del Departament de Territori sobre l’estat de les rotondes que 

s’havien de construir a la carretera, al límit amb Arenys de Munt, per reduir els accidents provocats pels 

vehicles que surten de l'autopista? 

 

 


